
Verkleinwoorden –(t)je Spelling

De meeste verkleinwoorden zijn eenvoudig te maken. 

Meestal voeg je –je of –tje toe aan het woord.

Als je aan het eind van het woord [p], [t], [k], [d], [s] 

of [f] hoort, dan schrijf je het verkleinwoord met -je.

  je hoort:  je schrijft:

hek  hek   hek + je = hekje    hek - hekje

cake  keek   cake + je = cakeje

De andere woorden eindigen op –tje.

Onthouden!
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Verkleinwoorden met –je

hekje
bakje
hofje
kalfje
stadje

baasje
huisje
briefje
mesje
cakeje

taartje
eendje
popje
smaakje
pluisje

Verkleinwoorden met –tje

tuintje
truitje
kamertje

oortje
tafeltje

speeltje

stoeltje
mobieltje

broertje

treintje

deeltje
vrouwtje

muurtje
vloertje
schoentje


